
PROTOKÓŁ NR 43/17

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 29 sierpnia 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:00, a zakończyło o 14:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca – Przewodniczący komisji

2. Anna Klepacz

3. Zofia Ujma

4. Krystyna Konieczna

5. Paweł Ciszewski

Nieobecni usprawiedliwieni: Artur Wrona

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Paweł Pituch

2. Ewelina Młotkowska

3. Bartłomiej Nawrocki

4. Agnieszka Kryszkowska

5. Mariusz Kubiak

              Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia - zatwierdzenie porządku obrad.

2. Zaopiniowanie wniosków kierowanych do Rady Miejskiej, zadekretowanych do K.G.K.

3. Sprawy różne – a) droga ul. Wiejska, b) droga ul. Jeleniogórska, c)Wojków – remont chodników, d)

rzeka – bezpieczeństwo przeciwpowodziowe, e) cmentarz, dojście i dozór, f) toaleta miejska, g) ławki

przy dźwigu kolejowym, h) toaleta na placu zabaw.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1. Posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej otworzył, przywitał zebranych Przewodniczący P.

Krzysztof Gorczyca. Następnie zapoznał zebranych z porządkiem obrad, który to porządek członkowie komisji

zatwierdzili jednogłośnie.

Ad  2.  Jako  pierwsze,  Przewodniczący  przedstawił  pismo  mieszkańca  z  ul.  Jeleniogórskiej  24.

Mieszkaniec zwrócił się do R.M o poparcie w otrzymaniu najmu na mieszkanie przy ul. Jeleniogórskiej 24,

gdzie do śmierci  mieszkał  jego ojciec.  Po rozpoznaniu sprawy Radni doszli  do wniosku,  że pismo należy

przekazać do ZEZK i Społecznej Komisji Mieszkaniowej (jednogłośnie).

Mieszkaniec z ul. Batorego 5, który zwrócił się o usunięcie garaży, będzie powiadomiony o spotkaniu

z  innymi  członkami  wspólnoty.  Ponieważ  istnieje  tam  konflikt  sąsiedzki,  urzędnicy  wraz  z  Panią

Wiceburmistrz  organizują  spotkanie,  prawdopodobnie  11.09.2017  r.  Członkowie  komisji  przyjęli  do

wiadomości takie rozwiązanie (jednogłośnie). 

Anonimowe  dla  radnych  pismo  mieszkanki,  zawierające  obraźliwe  określenia  w  stosunku  do

pracowników  UM  i  ZEZK,  komisja  przyjęła  do  wiadomości  bez  odpowiedzi,  gdyż  tego  rodzaju  pisma



wpływają do U.M bardzo często (jednocześnie bez ustosunkowania się).

W  sprawie  pisma  z  firmy  „KEMPF”  w.s.  wykupu  działki  (bezprzetargowo),  Radni  zostali

powiadomieni, że pierwotnie firma chciała kupić teren, następnie wydzierżawić, aktualnie złożyła wniosek o

wykup  bezprzetargowy  terenu.  Działka  nie  może  być  sprzedana  bez  przetargu,  gdyż  nie  jest  to  teren

uszkodzony tzw.  „ułomny”.  Firma „KEMPF” musi  uszczegółowić wniosek w jakiej  formie chce nabyć ten

grunt. Za takim biegiem sprawy byli wszyscy członkowie komisji.

Ad 3. W sprawach różnych Przewodniczący wrócił do pisma mieszkańców z ul. Wiejskiej 40, którzy

kilka lat temu, w roku 2011 zostali powiadomieni o tym, że projekt i kosztorys na łącznik do ich budynku i

drogę obok wzdłuż rzeki Jedlicy jest zrobiony. Po zapoznaniu się z projektem i kosztorysem, Radni uznali, że

będą wnioskować o wykonanie tylko odcinka wraz z oświetleniem do budynku 40 (jednogłośnie).

Sprawa  ustawienia  znaku  ograniczającego  prędkość  do  10  km  przy  ul.  Jeleniogórskiej  do  nowo

powstałych budynków została odłożona do czasu następnego posiedzenia K.G.K.

Podczas wyjazdowego posiedzenia K.G.K.  na dzielnicę Wojków, mieszkańcy narzekali  na wadliwe

przełącza  wodno-kanalizacyjne.  Według  KSWiK  problem  ma  rozwiązać  UM,  a  według  UM  KSWiK.

W związku z powyższym komisja składa odpowiedni wniosek (jednogłośnie).

Przewodniczący komisji zwrócił uwagę na bardzo brudną rzekę Jedlicę. Zwrócił się do Komisji Ładu i

Porządku Publicznego (Przewodniczącego) aby zająć się problemem. Pani Burmistrz oznajmiła, że z Urzędu

Miasta wyszły pisma do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej, do Wojewody i do MSWiA o uprzątnięcie

rzeki. W tej chwili w razie ulewnych deszczów wszystko, co znajduje się w rzece spłynie i będzie stanowić

przyczynę do wylewu rzeki (powodzi).

Następnie wrócono do tematu toalet. Niezbędna jest toaleta na placu zabaw i siłowni przy ul. Matejki

oraz  toaleta  miejska  z  prysznicem  w  centrum  miasta.  Wcześniej  na  jednym  z  posiedzeń  komisji  Radni

dyskutowali  o  potrzebie  postawienia  ławki  w pobliżu dźwigu kolejowego przy  byłym dworcu kolejowym.

Wrócono do tematu. Ławka jest tam niezbędna.

Mieszkańcy zwracają uwagę na bardzo zły stan drogi prowadzącej na nowy cmentarz, jak i na to, że

roboty wykonywane przy poszczególnych grobach są przyczyną bałaganu na sąsiednich mogiłach. Zarządca

cmentarzy winni zwrócić na to uwagę!

Ad 4. Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.   Komisja  Gospodarki  Komunalnej  zapoznała  się  z  pismem  mieszkańca  z  ul.  Jeleniogórskiej  24  i

zadecydowała jednogłośnie o przekazaniu tego pisma do ZEZK-u i Społecznej Komisji Mieszkaniowej.

2. Komisja Gospodarki Komunalnej przyjęła do wiadomości decyzję P. Burmistrz o zorganizowaniu spotkania

mieszkańców Wspólnoty Batorego 5, celem omówienia i wyjaśnienia problemu garaży.

3. K. G. K. wnioskuje  do Pani Burmistrz o przygotowanie do naprawy drogi na nowy cmentarz (ul. Matejki).

Aktualny stan tej drogi może być przyczyną upadków i połamań nóg. Podobnie na ul. Szkolnej, gdzie można

sfrezować nawierzchnię i zostawić kostkę.

4. K. G. K. wnioskuje o przygotowanie (okrojenie obecnego kosztorysu) projektu na budowę drogi łącznika ul.

Wiejskiej na odcinku od ulicy do Wiejskiej 40.

5.  K.  G.  K.  wnioskuje  do  P.  Burmistrz  aby  zorganizować  spotkanie  z  przedstawicielami  KSWiK  oraz

odpowiedzialnego pracownika U.M. i rozstrzygnięcie problemu wadliwych przyłączy przy ul. Jagiellońskiej 7.

6. K. G. K. wnioskuje aby Zarządca cmentarza miał na uwadze ludzi, którzy wykonują roboty remontowe przy



grobach, tak, żeby nie uszkadzali innych mogił.

7. K. G. K. wnioskuje o przenośną toaletę na placu zabaw i siłowni przy ul. Matejki oraz przygotowania do

wykonania miejskiej toalety wraz z prysznicem w centrum miasta.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                      Krzysztof Gorczyca


